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Onderwerp Verkoop Eneco

Geachte mevrouw, heer,

Op 12 oktober 2017 besloot uw raad tot: "Geen wensen en bedenkingen te uiten ten aanzien van het 
voornemen van ons college het aandelenbelang van de gemeente in Eneco in principe af te bouwen".
Wij hebben u, via tussentijdse voortgangsberichten, steeds op de hoogte gehouden over de 
voortgang van het proces. 

Eind november is door Eneco bekend gemaakt dat de commissie van verkopende aandeelhouders en 
Eneco gezamenlijk overeenstemming hebben bereikt over de verkoop van de aandelen aan een 
consortium van Mitsubishi Corporation en Chubu Electric Power Co. Inc. (hierna: MC ) onder 
voorbehouden. 
De voorbehouden hebben betrekking op: 
• Tenminste 75% verkoop van alle aandelen aan MC op basis van raadsbesluiten 
• Goedkeuring van Europese, Nederlandse, Belgische en Duitse autoriteiten 

De ondernemingsraad heeft positief geadviseerd. Qua prijs en voorwaarden, ook richting de 
onderneming zelf, is het bod van MC het beste. Wij verwijzen hiervoor verder naar de bijgevoegde 
brief van de aandeelhouderscommissie. Hoewel de gemeente op ambtelijk- en bestuurlijk niveau  
nauw betrokken is geweest in het hele verkoopproces is het desondanks vanwege de 
vertrouwelijkheid niet mogelijk/ toegestaan om op de andere gedane biedingen in te gaan. 
Vanwege beursgevoeligheid hebben wij u niet eerder dan vlak voor openbare bekendmaking van 
deze verkoopovereenstemming kunnen informeren. 

Verkoopopbrengst De netto opbrengst van de aandelen voor Papendrecht is ongeveer 27 mln 
miljoen euro. Dit is de opbrengst na aftrek van de te verwachten transactiekosten. De totale 
transactiekosten zijn nog niet exact bekend zolang de voorbehouden nog gelden, maar zullen in de 
orde van grootte van 30 miljoen euro liggen. Deze kosten worden pro rato verdeeld onder de 
daadwerkelijk aandelen verkopende gemeenten. De boekwaarde van de aandelen is nihil, omdat 
deze na splitsing van het oude Eneco om niet zijn verworven. 
Daarnaast ontvangt de gemeente in 2020 nog eenmalig dividend (over 2019) op basis van een 
toezegging hierover. 

Besluitvorming Er is echter pas sprake van een opbrengst als u, samen met de grote meerderheid 
van 44 andere gemeenteraden, definitief besluit tot verkoop van uw aandelen aan de voorgestelde 
koper. Onder voorbehoud dat het officiële informatiepakket voor gemeenten tijdig gereed is, zullen 
wij u een voorstel doen om te besluiten tot verkoop. Daarbij zullen wij u verzoeken om dit besluit in 
januari 2020 te nemen, om ook eventueel afwachtende raden van andere gemeenten uitsluitsel te 
kunnen geven over het besluit aangaande ons aandelenbelang. 



Aanwending opbrengst 
Het wel of niet aanwenden van de middelen is op dit moment nog niet aan de orde; dit zal onderdeel  

vormen van de beraadslagingen rondom de Kadernota 2021.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Papendrecht,

de secretaris,

R. van Netten

de burgemeester,

A.J. Moerkerke


